
Městská část Praha 11 

VYSVĚDČENÍ 

pro 

Politické subjekty v novém vedení MČ P11: ODS PRAHA 11, PRAHA 11 SOBĚ a 

ZELENÍ, PIRÁTI PRAHA 11, CHODOV-JIŽNÍ MĚSTO 

Datum narození této rady: 13. června 2024; Místo narození: KC ZAHRADA; Rok vlády: 2024/2025 

  2024/2025 

 

Chování – nové vedení MČ P11   
 

uspokojivé 

   
  Oproti minulé radě pod vedením Š. Zdeňkové a HPP11 došlo v 

chování rady k určitému pokroku. 

    

Povinné gesce 

 

Územní rozvoj – ODS P11 
 

dobře 
Martin Sedeke Nula zastavených staveb, se kterými je obecný nesouhlas.  

Alespoň se výrazně zvýšila odbornost gesčního člena rady. 

  

Pozitivní přínos – tato rada opět získává finance na investice od  
hl. m. Prahy. 
Na druhou stranu neefektivní boj se zastupitelem Farmačkou,  
který se pokouší sabotovat chod radnice a jednání orgánů  
Prahy 11, tento boj je zatím bohužel skoro bez výsledku.  
   

 

Finance – Chodov-JM; dříve člen HPP 11 
 

dostatečně 

Marek Milaberský  
  Jsou projedené téměř všechny finanční rezervy městské části. 

  

Slibované snížení daně z nemovitosti nezařídil, oproti slibům  
před volbami se nyní tváří jako „řádný hospodář“, občanům nic 
nesleví. 

    

 

Doprava – ODS P11 
 

dostatečně 
Ondřej Nováček Nula nových parkovacích míst. 

  
Žádný hmatatelný posun v realizaci nových parkovacích domů 
městskou částí. 

  

Nadále neznáme jasný postoj na zavedení modrých zón. 
Nebýt jeho naprosto katastrofálního předchůdce (L. Vrkoč z  
HPP11), byla by známka ještě horší. Tak uvidíme, kolik projektů 
bude realizováno ve školním roce 2025-26. 
  

    

Sociální věci a zdravotnictví  dostatečně 

Chování - celá koalice 
 

Územní rozvoj - HPP 11 
 

Finance - HPP 11 
 

Doprava - HPP 11 
 

Životní prostředí - HPP 11 
 

Sociální oblast - Praha 11 Sobě 
 



Jan Jaroš Sice posouvá některé projekty z minulého volebního období, ale jde 
za ním neuvěřitelný chaos v řízení radniční společnosti  
Jihoměstské sociální, a.s.. 

  
Jinak téměř neviditelný člen rady, který, jak se ukázalo, ani nečte  
materiály do rady, o kterých pak hlasuje. 

    

 

Školství, živ. prostředí-Praha 11 Sobě/Zelení 
 

dostatečně 

Michal Veselský 
Kdo nic nedělá nic nezkazí. I on dle svých slov nečte materiály do  
Rady, o kterých pak hlasuje a je „překvapen“, pro co hlasoval. 

  Máme vůbec radního pro školství? 

  Za naprosto nedostatečný posun v regeneraci vnitrobloků na  
Praze 11 by si logicky zasloužil nedostatečnou. 

    

 

Majetek, bydlení - Piráti 
 

dostatečně 

Jiří Dohnal Absence parkovacích stání v blízkosti objektu Sandry. 

  Dlouhodobě zcela neřešený havarijní stav pochozí zóny Háje. 

  

Kde je aspoň návrh bytové koncepce? 
Počet a vyznění mediálních výstupů nekoresponduje s reálnými 
výsledky práce.  

    

 

Sport a kultura - Piráti 
 

dostatečně 
Zuzana Böhmová Ve sportu sice pomalé, ale kontinuální pokračování v projektech 

minulého vedení. Bohužel žádná nová invence. 

  

Naprostý chaos a nekompetence v řízení kultury. 
Dosazení stranického pirátského kandidáta na funkci ředitele 
Kulturní Jižní Město, o.p.s. (provozuje KC Zahrada a Chodovskou 
tvrz) bez výběrového řízení.  

    

Nepovinné dovednosti 

Odbornost radních dostatečně 

  
V nové radě oproti té vedené Š. Zdeňkovou z HPP11 bohužel 
odbornosti příliš nepřibylo. 

  
Dle dosavadních výstupů a výsledků nového vedení není ani moc 
naděje na nějaký zásadní pokrok.  

Pokračování projektů minulého vedení dobře 

  

Jednou z mála věcí, kterou nové vedení alespoň částečně zvládá,  
je dokončování projektů minulého vedení radnice, které již byly 
připraveny. 

Transparentnost a otevřenost dostatečně 

  
Bohužel také není co chválit zejména postupně se prosazující 
nepotismu nového vedení je alarmující.  

   
CELKOVÉ HODNOCENÍ KOALICE:   

DOSTATEČNĚ   
 

Školství - Praha 11 Sobě/Zelení 
 

Majetek - Piráti 
 

  
 

Sport a kultura - Piráti 
 

 


